
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 6 czerwca 2018 r. 
 

OA.0002.5.2018.RG 
 
 

PROTOKÓŁ Nr XLVIII/2018 
z obrad XLVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 

się 23 maja 2018 r. w Sali narad budynku nr 40 w Krzywczy 
 
 

 Na XLVIII sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 12 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 10:10 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 11 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 

Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 

 W trakcie przedstawiania porządku obrad o godz. 10:13 przybył Radny 
Marek Bosak. Od tej pory w sesji uczestniczyło 12 radnych. 
 

 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
polegającą na przesunięciu w punkcie 5 podpunktów 1 i 2 w kolejności 
za podpunktami 3 i 4. 
 Wniosek ten w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie wynikiem 
12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 

 Porządek obrad w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęty został 
jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Ocena stanu bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego na terenie Gminy 

Krzywcza. 
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5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) zmieniająca Uchwałę własną Nr XLI/201/2017 Rady Gminy Krzywcza z dnia 

24 listopada 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 
Przemyskiego na zadanie pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 2080 R Węgierka-
Średnia-Krzywcza poprzez budowę chodnika”; 

2) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Przemyskiego na zadanie 
pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 2068 R Babice-Połanki”; 

3) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2018 rok; 
4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Krzywcza na lata 2018-2023; 
5) Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Krzywcza na lata 2018-2020; 
6) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku 

dla osób bezdomnych; 
7) uchylenia uchwały Nr XLVI/233/2018 Rady Gminy Krzywcza z dnia 27 marca 2018 r. 

w sprawie określenia zasad ustalania wysokości stawek czynszu za wynajem oraz 
dzierżawę gruntów i lokali użytkowych stanowiących własność Gminy Krzywcza; 

8) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 
objętych wychowaniem przedszkolnym, w prowadzonym przedszkolu i oddziałach 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Krzywcza; 

9) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela; 

10) dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości rolnych położonych 
w miejscowości Krzywcza stanowiących własność Gminy Krzywcza; 

11) zatwierdzenia do realizacji projektu partnerskiego oraz wniesienia wkładu własnego 
do projektu pod tytułem: „Szkoły marzeń” złożonego w ramach konkursu 
nr RPPK.09.02.00-IP.01-18-018/17 Regionalnego Programu Operacyjnego 
Wojewody Podkarpackiego na lata 2014-2020. Oś priorytetowa IX, Działanie 9.2. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad.3. 
 Protokoły Nr XLVI/2018 i Nr XLVII/2018 z obrad poprzednich sesji Rady 
Gminy Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, aby 
ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich 
nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 

Ad.4. 
 Na wstępie tego punktu obrad Komendant Komisariatu Policji 
w Dubiecku Witold Bednarczyk przedstawił informację na temat stanu 
bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego na terenie Gminy Krzywcza 
za 2017 rok (Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 

 W dyskusji nad przedstawioną informacją głos zabrał Radny Kazimierz 
Kurasz, który prosił o interwencję w sprawie zanieczyszczania powietrza 
w wyniku spalania odpadów plastikowych i odzieżowych w Woli Krzywieckiej. 
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 W odpowiedzi Pan Witold Bednarczyk poinformował, że Komisariat 
Policji w Dubiecku nawiązał współpracę z Fundacją Ekologiczną „Arka” 
w Bielsko-Białej, która tworzy programy, kampanie i akcje angażuje się 
w działania związane z ochroną środowiska; ekologiczne, prozdrowotne 
i prospołeczne. Materiały edukacyjne w tym zakresie będą rozpropagowane 
po szkołach i placówkach oświatowych w okresie jesiennym. 
 

 Radny Zygmunt Sobol prosił o interwencję w sprawie kontroli pojazdów 
przewożących drewno po drodze powiatowej relacji Olszany-Krzywcza. 
W szczególności dotyczy to notorycznego przekraczania dopuszczalnej 
wysokości z ładunkiem i ich tonażu. 
 Pan W. Bednarczyk obiecał, że będą przeprowadzane kontrole w tym 
zakresie przez Inspekcję Transportu Drogowego. 
 
 

Ad.5. 
 Realizując kolejny punkt porządku obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia przygotowanych projektów uchwał. 
 W pierwszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza zmieniającej Uchwałę własną Nr XLI/201/2017 Rady Gminy 
Krzywcza z dnia 24 listopada 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Samorządowi Powiatu Przemyskiego na zadanie pn. ”Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2080 R Węgierka-Średnia-Krzywcza poprzez budowę 
chodnika”. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XLVIII/237/2018 stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Przemyskiego 
na zadanie pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 2068 R Babice-Połanki”. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLVIII/238/2018 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2018 rok. 
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 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLVIII/239/2018 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Krzywcza na lata 2018-2023. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XLVIII/240/2018 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie Krzywcza na lata 2018-2020 wraz z uzasadnieniem. 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzywczy Anna 
Żak przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy oraz udzielała 
odpowiedzi na zadawane pytania w tym zakresie. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLVIII/241/2018 stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzywczy Anna 
Żak przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy oraz udzielała 
odpowiedzi na zadawane pytania w tym zakresie. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLVIII/242/2018 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
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 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie uchylenia uchwały Nr XLVI/233/2018 Rady Gminy 
Krzywcza z dnia 27 marca 2018 r. w sprawie określenia zasad ustalania 
wysokości stawek czynszu za wynajem oraz dzierżawę gruntów i lokali 
użytkowych stanowiących własność Gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLVIII/243/2018 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym, w prowadzonym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych 
w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem oraz udzielała 
odpowiedzi na zadawane pytania w tym zakresie. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XLVIII/244/2018 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta 
Nauczyciela. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLVIII/245/2018 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie dzierżawy w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości rolnych (części działek nr 553 o pow. 8,73 ha i nr 543 
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o pow. 4,50 ha) położonych w miejscowości Krzywcza stanowiących własność 
Gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLVIII/246/2018 stanowi załącznik 
nr 14 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie 
zatwierdzenia do realizacji projektu partnerskiego oraz wniesienia wkładu 
własnego do projektu pod tytułem: „Szkoły marzeń” złożonego w ramach 
konkursu nr RPPK.09.02.00-IP.01-18-018/17 Regionalnego Programu 
Operacyjnego Wojewody Podkarpackiego na lata 2014-2020. Oś priorytetowa 
IX, Działanie 9.2. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem oraz udzielała 
odpowiedzi na zadawane pytania w tym zakresie. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XLVIII/247/2018 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 11:42 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 12:06. 
 

 

Ad.6. 
 Następnie Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił 
informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym a także informację 
o realizacji wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji (Informacje te stanowią 
załączniki nr 16 i 17 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.7,8. 
 Radny Ryszard Pawłowski podziękował za posprzątanie boiska 
sportowego w Krzywczy. 
 

 Radny Zygmunt Sobol wnioskował, aby w przyszłym roku, ubiegając się 
o dotację ze środków związanych z wyłączeniem z produkcji gruntów rolnych 
(FOGR) wskazać na finansowanie zadanie: remont drogi dojazdowej 
do boiska sportowego w Krzywczy. 
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 Sołtys wsi Krzywcza Wiesław Fedyk prosił, aby kosić nie tylko płytę 
boiska sportowego w Krzywczy ale też przy siatce ogrodzeniowej, bo przez to 
rdzewieje. 
 Wójt odpowiedział, że gmina nie ma mocy przerobowej, aby można było 
wszystkie zgłoszone prace wykonać. 
 

 Radna Maria Pawłowska wnioskowała o wykoszenie boiska sportowego 
w Reczpolu. 
 

 Wójt Gminy poinformował, że w związku ogólnym rozporządzeniem 
o ochronie danych, inaczej rozporządzeniem o ochronie danych osobowych 
(RODO), które wejdzie w życie z dniem 25 maja 2018 r. gmina zatrudnieni 
na umowę Inspektora Ochrony Danych Osobowych (IOD). 
 

 Radny Józef Opałka wnioskował o ścięcie 7 wyschniętych drzew 
gatunku jesion na cmentarzu komunalnym w Babicach. 
 

 Sołtys wsi Wola Krzywiecka Jan Wanat wnioskował, aby wykosić, 
wyczyścić oraz zlikwidować wydzielanie fetoru ze stawu w Woli Krzywieckiej. 
 Wójt Gminy odpowiadając na ten wniosek powiedział, że aby go 
zrealizować potrzeba będzie wydzielenia w budżecie gminy dużych nakładów 
finansowych. Zdaniem Wójta - trzeba będzie zastanowić się nad rekultywacją 
tego stawu i terenu wokół niego. Tego zadana nie będzie można wykonać 
tylko przy pomocy pracowników z robót publicznych. 
 

 Sołtys wsi Wola Krzywiecka Jan Wanat wnioskował, aby spowodować 
oznakowanie przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej koło posiadłości 
Pana Łozińskiego w Woli Krzywieckiej. 
 

 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Ewa Pękalska poinformowała, 
że Ochotnicza Straż Pożarna w Ruszelczycach zwróciła się do Wójta Gminy 
Krzywcza z prośbą o wydzierżawienie na kolejne 10 lat budynku, w którym 
mieści się remiza strażacka. 
 

 Omówiono kwestie związane z usuwaniem szkód wyrządzonych 
na drogach gminnych i dojazdowych do pół przez Geofizykę Toruń. 
 

 Wójt poinformował, że w najbliższym czasie zorganizowany zostanie 
przetarg na dowóz dzieci i młodzieży do szkół z terenu gminy Krzywcza w roku 
szkolnym 2018/2019. W związku z tym, że obowiązkiem gminy jest także 
organizacja i zapewnienie lokalnego transportu zbiorowego na terenie gminy 
prosił o zastanowienie się i ustosunkowanie do sprawy ewentualnego 
dofinansowania do tego zadania. 
 Radni pozytywnie przez aklamację ustosunkowali się do sprawy 
dofinansowania do zadania organizacji lokalnego transportu zbiorowego na 
terenie gminy Krzywcza. 
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Ad.9. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 13:07 
XLVIII zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokołował 
 

Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


